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 Protokół nr 26/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 lipca 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów: nr 24/2015, 

25/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     

B. Grzywacz,  B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2015r. 

 

Pani Skarbnik omówiła szczegóły dotyczące wysokości wykonanego budżetu, dochody są 

wykonane na poziomie 46 %, wydatki na poziomie 38 %. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Zbigniew Ziejewski – Radny Powiatu Nowomiejskiego/ 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła informację o przebiegu budżetu powiatu za I półrocze. 

Ponadto omówiła zadania wykonywane w ramach programów unijnych. Poinformowała, że 

należy oddać środki do Urzędu Marszałkowskiego w wysokości ok. 137 000 zł, 

niewykorzystane przez ZS im. C.K. Norwida, który realizuje projekt „COOL – Ciekawi, 

Otwarci, Odważni Licealiści”. Wyjaśniła, że rzeczowe zamknięcie projektu należało wykonać 

do 30 czerwca, rozliczenia środków należy dokonać do 30 lipca. 

Pani Wicestarosta zapytała jaka jest przyczyna zwrotu środków. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma wiedzy na ten temat, ponieważ nauczyciele mają 

przerwę wakacyjną. Przypomniała, że na którymś z posiedzeń Zarządu zapoznano się z 

informacjami dotyczącymi realizacji projektów, z których wynikało że nie ma trudności w 

realizacji poszczególnych projektów, w tym z realizacją w/w projektu. 

Pan Ziejewski zapytał, kto jest odpowiedzialny za to, że środki są zwracane do Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że dzisiaj otrzymała informację od księgowej ZS im. C.K. 

Norwida dotyczącą zwrotu środków finansowych. 

Pan Ziejewski zapytał jaka była kwota pierwotna na realizację projektu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota na realizację projektu wynosiła 870 000 zł. 

Koordynatorem projektu jest pan Rafał Zachwieja – wicedyrektor ZS im. C.K. Norwida. 

Pan Ziejewski stwierdził, że bardzo duża kwota jest zwracana do Urzędu Marszałkowskiego. 

Pani Skarbnik omówiła porozumienia zawarte z gminami odnośnie realizacji inwestycji 

drogowych. 
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Pan Ziejewski zapytał, czy wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego odnośnie zwrotu 

środków finansowych za zajęcie pasa drogowego. 

Pan Starosta odpowiedział, że na chwilę obecną porozumienie nie zostało jeszcze podpisane. 

Pan Kurowski poprosił, żeby koordynator projektu „COOL – Ciekawi, Otwarci, Odważni 

Licealiści” złożył wyjaśnienia odnośnie środków, które zostały zwrócone do Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015r. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i budżecie powiatu na rok 2015. 

Pan Ziejewski zapytał, czy Powiatowy Urząd Pracy ogłaszał przetarg na usługę z zakresu 

medycyny pracy dla osób bezrobotnych. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie ma wiedzy na ten temat. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że środki finansowe są publiczne i jednostka musi stosować ustawę 

o zamówieniach publicznych. Dodała, że jeżeli wartość zamówienia jest poniżej 30 tys. euro 

to może być zastosowana procedura wewnętrzna kierownika jednostki, natomiast jeżeli 

wartość zamówienia jest powyżej 30 tys. euro to kierownik musi zastosować ustawę o 

zamówieniach publicznych.  

Pan Ziejewski poinformował, że dochodzą do niego informacje, iż bezrobotni otrzymują 

zaświadczenia od lekarza medycyny pracy, że są niezdolni do pracy.  

Pani Skarbnik stwierdziła, że o kwestię dotyczącą przetargu na usługę z zakresu medycyny 

pracy dla osób bezrobotnych należałoby zapytać pana Rafalskiego – dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął korektę do projektu uchwały. Za głosowali: A. Ochlak,                   

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął korektę do projektu uchwały. Za głosowali: A. Ochlak,                   

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu 

pomocy społecznej - pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównywania szans tych rodzin i osób. 

 

Pan Starosta poinformował, że dokonano wyboru oferty świetlicy „Nazaret”, która 

zorganizuje kolonie w Białym Dunajcu. Uczestnikami wypoczynku będą dzieci i młodzież 

szkolna, zamieszkała na terenie powiatu nowomiejskiego. Koszt dofinansowania zadania -  

2700 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek pana Jacka Drozdowskiego – Komendanta 

Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim stanowiący załącznik nr 3, dotyczący 

zmiany przeznaczenia zabezpieczonych środków dla komendy na Fundusz Wsparcia Policji. 

Dodał, że KPP wnioskuje o przeniesienie środków w wysokości 13 000 zł na zakup 

samochodu służbowego. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w czerwcu KPP wnioskowała o przesunięcie środków na zakup 

sprzętu informatycznego. Niemniej jednak z wniosku wynika, że komendant KPP 

przeanalizował potrzeby jednostki i wnioskuje o przesunięcie środków na zakup samochodu. 

Dodała, że środki na zakup samochodu będą zabezpieczone w ramach Funduszu Wsparcia 

Policji, który przeznaczony jest na zakupy inwestycyjne. 

 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


